
Referat for kollegierådsmøde 
Den 26-03-2017 kl20.00 

 

1. Fremmødte. 

Hans-Christian, Michael, Amanda, Peter, Becky 

2. Gæster. 

Ingen gæster 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde samt ekstraordinært møde. 

 16/03/2017 – Godkendt. 

08/03/2017 - Godkendt 

 

4. Post. 

Lukket post 

Lukket post 

Lukket post 

Lukket post 

Lukket post 

Forsikring: Peter har modtaget et tilbud på 5391kr for at få Rådet forsikret, 

såfremt vi ikke er under bestyrelsens forsikring. 

Lukket post 

Lasse 2020: der ønskes aktindsigt i en votering. Mailen er besvaret med et referat, 

hvor sagen blev behandlet. Der skete ingen votering og påstanden at svaret var 

nej er ikke korrekt, den blev udsat. Sagen er afsluttet indtil der modtages ny 

information. 

 

 



5. Nyt siden sidst.  

Frederik har ikke modtaget mangler på hjemmesiden. Dette bliver sendt seneste i 

dag. 

Cykel Razzia er blevet varslet, dog ikke på køkkenerne. Der vurderes at det ikke er 

nødvendigt at varsle i køkkenerene, folk er opmærksom på begivenheden.  

Brandalarm i blok 2, dette bliver sat op i hvert lejemål i uge 13. Dem der ikke er 

hjemme sørger portneren at finde en løsning på. 

 

6. Konto Update. 

Der er plus på vores konto. Så det ser godt ud. Amanda arbejder løbende, som 

altid. 

 

7. Bank. 

Amanda har fået et tilbud på forsikring. Rådet indhenter tilbud fra forskellige 

steder. CODANs tilbud var langt mere end andre tilbud vi har. Rådet er 

enstemmigt enige om at der tegnes en ”svindlerforsikring”, og så kan Kasseren få 

anskaffet sig et kort.  

 

8. Electrolux/vaskerum 

Ingen opdatering fra Lasse. Amanda ønsker at kontakte dem og give dem en 

skideballe, da Rådet ikke at spilde penge på noget som ikke virker. 

 

9. Forretningsorden.  

Rykket til det næste ordinære møde 

 

 

 



10. Lan-Party 

Hvis det skal afholdes igen, så skal planlægningen være bedre. Dem der deltog var 

meget positive angående begivenheden. Fremover er det nok bedst at dem der 

arrangerer en turnering ikke selv deltager i den, da dette kan gøre planlægningen 

problematisk. 

Kritik var at nogle ønskede at kunne deltage i hold og en tidligere udmelding af 

begivenheden. 

Det vurderes til at kunne være en årlig begivenhed. 

Baren havde ikke meget salg i den weekend. 

Der forventes at det er muligt at have 50 personer siddende på samme tid.  

Pizza var en dyr løsning forhold til hjemmelavet mad. 

Det lader til at der mangler en kvittering fra Power, hvilket gør at beløbet bliver 

højere end det anslået beløb. Peter sender denne til Amanda med det samme. 

11. Vedtægter 

Post angående vedtægter er gennemgået, for at mærke temperaturen angående 

forskellige punkter. Rådet ønsker at tilføje nogle ændringer, som bliver udsendt 

snarest. 

12. Ekstraordinær GF midlertidige Dagsorden 

Denne skal sendes ud senest tirsdag d. 28/03/2017 Dette sker elektronisk  

Hvis der printes på begge sider skal der printes 720 sider. Amanda er vores helt og 

prøver at få det printet.  

Michael står for at færdiggøre dagsordenen. Deadline er tirsdag morgen.  

 

13. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Fredag d. 31 marts 2017 klokken 16:00 

14. evt.  

Der var intet til evt.  


